
Wioctawek 10.11.2022r.

DanielTobjasz

Radny Rady Miasta Wloclawek

Sz.P.

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfocfawek

Zwracam siq pro6b4 o udzielenie informacji na jakim etapie si prace zwiEzane z woonerfem

na ulicy 3-go Maja oraz kiedy planowane jest rozpoczqcie przebudowY ulicY 3-go Maja.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej pro5by.

Z powaianiem.
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